

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/112
25 March 1976

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications Under Article 3:5

Unilateral Action by Norway

Note by the Chairman

Attached is a copy of the letter received from the Government of Norway informing me that following the breakdown of negotiations with India with a view to finding an acceptable solution in accordance with either Article 3 or 4, Norway had imposed unilateral restrictions for the year 1976 on imports of bedlinen from India.

Also attached is a copy of the letter of 24 February transmitting the request for consultations addressed by Norway to the Indian authorities.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 3, paragraphe 5

Mesures unilatérales prises par la Norvège

Note du Président

Par lettre dont le texte est reproduit ci-après, le gouvernement de la Norvège m'a informé que, par suite de la rupture des négociations menées avec l'Inde, en vue de trouver une solution acceptable conformément à l'article 3 ou 4, la Norvège a imposé pour l'année 1976 des restrictions unilatérales aux importations de linge de lit en provenance de l'Inde.

On trouvera également ci-joint le texte de la lettre du 24 février par laquelle la Norvège demandait l'ouverture de consultations aux autorités indiennes.